
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 9/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 175/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση δωρεάν παραχώρησης χώρου του 
δημοτικού καταστήματος Μακροχωρίου στον 
Αγροτικό Σύλλογο Γεωργών Βέροιας. 

 
Σήμερα 14 Απριλίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Μ.Δευτέρα και ώρα 15:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 
10-4-2014 γραπτή πρόσκληση του Αντιπροέδρου του Δ.Σ. που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, 
τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  35 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Μ. Σουμελίδης, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3Α. Λαζαρίδης, 
4)Ν.Τσιαμήτρος, 5)Β. Σταυροπούλου, 6)Ε. Αρχοντάκη, 
7)Π.Παυλίδης, 8)Θ. Αγγελίνας, 9)Λ. Πουλασουχίδης, 
10)Κ.Βοργιαζίδης, 11)Ν. Μωυσιάδης, 12)Χ. Κούτρας, 
13)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 14)Χ. Γαϊτάνου, 15)Α. Καγκελίδης, 
16)Μ. Παπαϊωάννου, 17)Θ. Κορωνάς, 18)Γ. Κάκαρης, 
19)Β.Παπαδόπουλος, 20)Κ. Κουτσαντάς, 21)Β.Λυκοστράτης, 
22)Α.Δέλλας, 23)Α. Νεστορόπουλος, 24)Κ. Κοστογλίδου, 
25)Α. Βασιάδης, 26)Β. Γιαννουλάκης, 27)Ε. Γουναράς, 
28)Γ.Σουμπέκας, 29)Κ. Παναγιωτίδης, 30)Δ. Γκέκα, 
31)Α.Παπαδόπουλος, 32)Ι.Ασλανίδης, 33)Ι. Σοφρόνωφ, 
34)Γ.Μελιόπουλος, 35)Ι.Αγγέλογλου. 

Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, 
Τ.Χατζηαθανασίου, Α. Γκαμπέσης, 
Χ.Τσιούντας, Σ. Κουμτσίδης, 

         Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                   Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                             Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Δ. Κουλουριώτης, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, 
Ι.Λιάτσιου, Ν. Αγγέλου, 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Πέτρου, Ε. 
Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. 
Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε η κ.Β.Σταυροπούλου. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 165/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Ασλανίδης, Β.Λυκοστράτης, Ι.Σοφρόνωφ. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 167/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Ασλανίδης, Α.Δέλλας. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 168/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, Α.Βασιάδης, Θ.Θεοδωρίδης και προσήλθε ο 
κ.Β.Λυκοστράτης. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 169/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, Γ.Κάκαρης, Α.Καγκελίδης και προσήλθε ο 
κ.Χ.Κούτρας. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 170/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Αρχοντάκη, Γ.Σουμπέκας. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 172/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ε.Αρχοντάκη, Α.Νεστορόπουλος, Γ.Κάκαρης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 173/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Γ.Κάκαρης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 174/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Β.Γιαννουλάκης και προσήλθε ο κ.Ν.Τσιαμήτρος. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 175/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Β.Γιαννουλάκης και αποχώρησε ο κ.Ε.Γουναράς. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 176/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ.Γκέκα, Α.Νεστορόπουλος, Κ.Κοστογλίδου, Α.Δέλλας, 
Θ.Αγγελίνας. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 177/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Α.Λαζαρίδης, Γ.Κάκαρης και προσήλθαν οι κ.κ. 
Α.Νεστορόπουλος, Κ.Κοστογλίδου, Α.Δέλλας, Θ.Αγγελίνας. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 178/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ι.Αγγέλογλου. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 180/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 181/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Κ.Κουτσαντάς. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 186/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Α.Λαζαρίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 197/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ.Παναγιωτίδης. 
 



Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος, εισηγούμενος το 15ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 9-4-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου 
Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη, που έχει ως εξής: 

 Στο υπ΄αριθμ. 177 οικόπεδο του συνοικισμού Μακροχωρίου υπάρχει το κτίριο του 
πρώην Δημαρχείου του Δήμου Αποστόλου Παύλου, το οποίο λειτουργεί σήμερα ως Δημοτικό 
Κατάστημα του Μακροχωρίου του Δήμου Βέροιας. 

 Ο «Αγροτικός Σύλλογος Γεωργών Βέροιας» είναι μία Αγροτική Συνδικαλιστική 
Οργάνωση που ιδρύθηκε και λειτουργεί με το από  08.07.2012 Καταστατικό του, που 
δημοσιεύτηκε με την υπ΄αριθμ. 57/ΕΜ/98 απόφαση του Μονομελούς Πρωτοδικείου Βέροιας, 
μετά την τελεσιδικία της οποίας γράφτηκε στο βιβλίo των αναγνωρισμένων Σωματείων του 
Μονομελούς Πρωτοδικείου Βέροιας, με αύξοντα αριθμό 19 (30.05.2013). 

 Με την υπ΄ αριθμ. 10470/26.02.2014 αίτησή του προς την Δημοτική Ενότητα 
Μακροχωρίου, ο Αγροτικός Σύλλογος Γεωργών Βέροιας, αιτείται την δωρεάν παραχώρηση 
γραφείου στο κτίριο του Δημοτικού Καταστήματος Μακροχωρίου του Δήμου Βέροιας, 
προκειμένου να στεγάσει εκεί τις υπηρεσίες του Συλλόγου.  

 Με την υπ΄αριθμ. 4/04.03.2014 απόφασή του, το Συμβούλιο της Δημοτικής Ενότητας 
Μακροχωρίου γνωμοδοτεί θετικά για την στέγαση του Αγροτικού Συλλόγου Γεωργών στο 
Δημοτικό Κατάστημα του Μακροχωρίου. 

 Με το υπ΄αριθμ. 15662/27.03.2014 έγγραφό του, ο νομικός του Δήμου γνωμοδότησε 
ότι το Δημοτικό Συμβούλιο είναι το αρμόδιο όργανο του Δήμου που θα κρίνει επί της ουσίας εάν 
ο Αγροτικός Σύλλογος Γεωργών Βέροιας ασκεί αποκλειστικά και μόνο δραστηριότητα που είναι 
κοινωφελής ή προάγει τα τοπικά συμφέροντα. Ο Νομικός στο έγγραφό του τονίζει ότι θα πρέπει 
να ληφθεί, ουσιαστικά, υπόψη όχι μόνο ο μη κερδοσκοπικός σκοπός ίδρυσης του Συλλόγου, αλλά 
το εάν η λειτουργία του ωφελεί ευρύτερης ομάδας πρόσωπα κι όχι μόνο έναν ορισμένο κύκλο 
προσώπων (ή μόνο τα μέλη του), γεγονός που αποδεικνύεται με ήδη πραγματοποιηθείσες δράσεις 
του Συλλόγου.   

 Σύμφωνα με την παρ. 2 του άρθρου 185 του Ν.3463/06 του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων, επιτρέπεται, με απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου, να παραχωρείται δωρεάν η χρήση 
ακινήτων σε άλλα νομικά πρόσωπα, που ασκούν αποκλειστικά και μόνο δραστηριότητα η οποία 
είναι κοινωφελής ή προάγει τα τοπικά συμφέροντα. 

Ύστερα από τα ανωτέρω, κι επειδή στο κτίριο του δημοτικού καταστήματος του 
Μακροχωρίου, όλοι οι χώροι-γραφεία και στους δύο ορόφους στεγάζουν, σήμερα, υπηρεσίες του 
Δήμου Βέροιας, προτείνεται η προσωρινή παραχώρηση, (για ένα χρόνο) στον Αγροτικό Σύλλογο 
Γεωργών Βέροιας, του δικαιώματος τοποθέτησης και χρήσης ενός γραφείου-επίπλου και μιας 
βιβλιοθήκης σε χώρο του επάνω ορόφου που θα υποδειχθεί, ώστε να μπορέσει ο Σύλλογος να 
χρησιμοποιήσει τον χώρο αυτόν ως έδρα του. Ο Σύλλογος θα λάβει τα απαραίτητα μέτρα για την 
εκεί ασφαλή τήρηση-κλέιδωμα των αρχείων του και θα χρησιμοποιεί τον χώρο έτσι ώστε να μην 
δημιουργείται κανενός είδους κώλυμα στην ομαλή, άρτια και ασφαλή λειτουργία των δημοτικών 
υπηρεσιών.         

Κατόπιν των ανωτέρω, καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας να αποφασίσει, θετικά ή 
όχι, για την προσωρινή παραχώρηση (για έναν χρόνο), στον Αγροτικό Σύλλογο Γεωργών 
Βέροιας, του δικαιώματος τοποθέτησης και χρήσης ενός γραφείου-επίπλου και μιας βιβλιοθήκης 
σε χώρο του επάνω ορόφου που θα υποδειχθεί, ώστε να μπορέσει ο Σύλλογος να χρησιμοποιήσει 
τον χώρο αυτόν ως έδρα του. Ο Σύλλογος θα λάβει τα απαραίτητα μέτρα για την εκεί ασφαλή 
τήρηση-κλέιδωμα των αρχείων του και θα χρησιμοποιεί τον χώρο έτσι ώστε να μην δημιουργείται 
κανενός είδους κώλυμα στην ομαλή, άρτια και ασφαλή λειτουργία των δημοτικών υπηρεσιών.        
      Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Βοργιαζίδης: Προτείνω να παραχωρηθεί στον Αγροτικό Σύλλογο Γεωργών Βέροιας για 
ένα χρόνο, ένα γραφείο στον πρώτο όροφο του δημοτικού καταστήματος Μακροχωρίου και πιο 
συγκεκριμένα το γραφείο του πρώην τηλεφωνικού κέντρου. Ο χώρος είναι ιδιαίτερα βολικός και 
για ένα επιπρόσθετο λόγο, που δεν είναι άλλος από τον άφθονο χώρο για τη στάθμευση των 
αυτοκινήτων 

Νεστορόπουλος: Από ότι αντιλαμβάνομαι, ο σύλλογος αιτείται την παραχώρηση χώρου 
στο ισόγειο του κτιρίου, γιατί ο 1ος όροφος έχει συναγερμό.  



Είπαμε να παραχωρηθεί ένας χώρος στο ισόγειο, συμφώνησε και το Δ/κό Συμβούλιο της 
Δ.Κ. Μακροχωρίου, για να υπάρχει απευθείας πρόσβαση και να μην υπάρχει επαφή με τον 
υπόλοιπο χώρο του Δημαρχείου και να προστατεύσουμε τον 1ο όροφο. 

Εσείς όμως εδώ κ.Βοργιαζίδη έρχεστε και μας λέτε να παραχωρηθεί χώρος στον 1ο όροφο, 
που είναι μόλις 5τ.μ.. Τι να χωρέσει εκεί; Εκεί δε χωρούν ούτε να καθίσουν. Ούτε το Δ/κό 
Συμβούλιο δε μπορεί να συνεδριάσει σε αυτό το χώρο. 

Το αίτημα είναι άλλο, η απόφαση της Δ.Κ. είναι άλλη κι η εισήγηση είναι διαφορετική. 
Ας μας εξηγήσει ο εκπρόσωπος των αγροτών τι θέλει κι αν συμφωνεί με την εισήγηση. 
Αγγέλογλου: Επειδή ο κ.Βοργιαζίδης δε μας απάντησε αν έχει κάνει θρησκευτικό ή 

πολιτικό όρκο, αυτή η γνωμάτευση… 
Βοργιαζίδης: Θρησκευτικό όρκο κάνω… 
Αγγέλογλου: Δε σέβεται όμως το Σύνταγμα, γιατί αν ένας Μουσουλμάνος ιερέας σας 

ζητούσε το ίδιο αυτό θα πράττατε; Θα το εισηγούσασταν; 
Κάκαρης: Θα ήθελα να ρωτήσω τον εκπρόσωπο των αγροτών, αν το αίτημα γίνεται για 

καθαρά τυπικούς λόγους για την Εφορία, απλά για να δηλωθεί μια έδρα ή για ουσιαστικούς 
λόγους για να μπορεί να υπάρχει εύρυθμη λειτουργία του Συλλόγου, κάτι βέβαια που θα έχει 
σχέση και με την έκταση του χώρου που θα παραχωρηθεί.  

Πρ.Αντιπρόεδρος: Ο κ.Βοργιαζίδης είπε μεν ότι είναι τυπικό για να δηλωθεί απλά μια 
έδρα, αλλά κι ότι υπάρχει μεγάλος χώρος για πάρκιγκ. Τι θέλετε το χώρο στάθμευσης, αν εκεί δεν 
κάνετε συνελεύσεις και θέλετε να δηλώνετε μόνο την έδρα; 

Βοργιαζίδης: Στο ισόγειο δε μπορεί να δοθεί χώρος, γιατί στεγάζεται η Δ/νση Πρόνοιας 
και Κοινωνικής Αλληλεγγύης. Δε θα διώξουμε τη Δ/νση για να στεγαστεί κάποιος άλλος. Πρώτα 
κοιτάζουμε το Δήμο. Το θέμα της στάθμευσης έχει να κάνει με το γεγονός ότι αν αποφασίσουν να 
κάνουν κάποια συνέλευση, στο χώρο συνεδριάσεων, μπορούν να έχουν ευκολότερη πρόσβαση 
και να σταθμεύουν τα οχήματά τους. 

Αγγελίνας: Διαβάζοντας το εισηγητικό, δεν είδα πουθενά να αναφέρεται ότι ζητείται από 
τον Αγροτικό Σύλλογο Γεωργών ισόγειος χώρος ή χώρος στάθμευσης κλπ. Ζητά κάποιο χώρο για 
να στεγάσει το γραφείο του και να εξυπηρετείται για τις ανάγκες του. 

Το άλλο που παρατήρησα είναι ότι ζητείται ο χώρος αυτός μόνο για ένα χρόνο. Γιατί να 
μη δοθεί ο χώρος για περισσότερο χρόνο; 

Πιστεύω ότι στο δημοτικό κτίριο της Δ.Κ. Μακροχωρίου μπορεί να βρεθεί χώρος 
κατάλληλος για να στεγάσει τον Αγροτικό Σύλλογο. 

Παπακωνσταντίνου(εκπρ. Αγροτικού Συλλόγου Γεωργών Βέροιας): Νομίζω ότι δεν έχετε 
καταλάβει τη σοβαρότητα της υπόθεσης.  

Είδαμε τα τελευταία δυο χρόνια, ότι από την Ημαθία ξεκίνησε μια προσπάθεια από το 
αγροτικό κίνημα που αγκάλιασε όλη την Ελλάδα. 

Το ελάχιστο που ζητήσαμε από το Δ.Βέροιας είναι ένας χώρος για να στεγάσουμε τα 
γραφεία του νεοσύστατου Αγροτικού Συλλόγου. Αντιλαμβάνομαι από αυτά που λέχθηκαν ότι μας 
δίνετε μια γωνία σε ένα διάδρομο.  

Βοργιαζίδης: κ.Παπακωνσταντίνου, μας ζητήσατε ένα χώρο για να κάνετε έναρξη 
εργασιών στη ΔΟΥ. Αυτό μου ζητήσατε προσωπικά. 

Αγγέλογλου: Επί της διαδικασίας Πρ.Αντιπρόεδρε. 
Παπακωνσταντίνου(εκπρ. Αγροτικού Συλλόγου Γεωργών Βέροιας): Ζητήσαμε ένα χώρο 

για να στεγάσουμε τα γραφεία μας. Ας είναι και 2 ή 5τ.μ. Απλά να χωράει ένα γραφείο μέσα να 
καθόμαστε να συζητούμε. Σε μια συνέλευση που είχε γίνει, συγκεκριμενοποιήσαμε και το χώρο. 
Θέλαμε ένα χώρο στο ισόγειο του κτιρίου για να μπορούμε να έχουμε πρόσβαση στην αίθουσα 
συνεδριάσεων, όπου σκοπεύουμε να κάνουμε διάφορες δραστηριότητες. Το ζητήσαμε στο 
Μακροχώρι για συγκεκριμένους λόγους, γιατί εκεί θεωρούμε ότι ο κάθε αγρότης από 
οποιαδήποτε περιοχή του Δήμου μπορεί να έχει πρόσβαση, να έρθει να παρκάρει και να 
εξυπηρετείται.  

Σκεφτόμαστε επίσης, πέρα από το χώρο να στήσουμε και τα περιβόητα farmer’s market, 
που οραματίστηκε ο κ.Τσαυτάρης, γιατί νομίζω ότι προσφέρεται ο χώρος του Μακροχωρίου για 
τέτοιου είδους δραστηριότητες. Εμείς προγραμματίσαμε μια σειρά από δράσεις. Ασφαλώς 
πιέσαμε, γιατί πρέπει να κάνουμε έναρξη δραστηριοτήτων. Ο Σύλλογος ιδρύθηκε πέρυσι το 
Σεπτέμβριο και δεν έχουμε δηλώσει ακόμη έδρα στη ΔΟΥ. 



Δεν είναι όμως μόνο το τυπικό κομμάτι. Για εμάς το ουσιαστικό κομμάτι ήταν να 
ζητήσουμε από το Δήμο να μας δώσει ένα χώρο για να εξυπηρετήσουμε τις δραστηριότητες που 
σας ανέφερα προηγουμένως.  

Από ότι όμως αντιλαμβάνομαι, δε μπορούμε να καλυφθούμε από αυτό που παίρνουμε 
αυτή τη στιγμή. 

Αγγέλογλου: Ερωτήσεις δεν έχουμε; 
Πρ.Αντιπρόεδρος: Έχετε κάνει τις ερωτήσεις σας κ.Αγγέλογλου. 
Αγγέλογλου: Μα θέλουμε να ξέρουμε ποιος είναι αυτός ο κ.Τσαυτάρης και τι ακριβώς 

οραματίστηκε. 
Δήμαρχος: Επειδή η αίθουσα συνεδριάσεων έχει ενταχθεί στο Πρόγραμμα LEADER, κι 

έχει να κάνει με την αγροτική παραγωγή και τη μεταποίηση, καταλαβαίνετε ότι θα είναι πιο 
ολοκληρωμένο το να βρίσκεται εκεί ο Αγροτικός Σύλλογος, σε ένα χώρο που θα υπάρχει και η 
έκθεση αγροτικών προϊόντων, γιατί έτσι θα διαμορφωθεί σταδιακά το ισόγειο του κτιρίου. 

Βοργιαζίδης: Το αίτημα που υποβλήθηκε είναι η παραχώρηση ενός χώρου ως γραφείο. Ο 
χώρος του ισογείου (η αίθουσα συνεδριάσεων) έχει δοθεί όσες φορές τον ζητήσατε, αλλά 
χρησιμοποιείται και για άλλες χρήσεις. Εσείς ζητήσατε ένα γραφείο. Γραφείο στο χώρο του 
ισογείου δε μπορεί να υπάρξει γιατί στεγάζεται η Δ/νση Πρόνοιας και Κοινωνικής Αλληλεγγύης. 
Ποιο είναι το πρόβλημα αν σας δοθεί ένα γραφείο στον 1ο όροφο; Δεν το καταλαβαίνω. Η 
αίθουσα συνεδριάσεων είναι κάτι το διαφορετικό. 

Μαυροκεφαλίδης: κ.Παπακωνσταντίνου, τι είχατε στο νου σας; Ότι υπάρχουν στο ισόγειο, 
εκεί που στεγάζεται η Πρόνοια, διαθέσιμοι χώροι; Ξέρετε ότι η υπηρεσία είναι συμπτυγμένη κι 
ασφυκτιά; Η υπηρεσία απευθύνεται κι εξυπηρετεί 3.500 ωφελούμενους. 

Εμείς σεβόμαστε αυτό που λέτε, αλλά εμείς υπηρετούμε και τις ανάγκες αυτής της 
υπηρεσίας, που δεν έχει ευρυχωρία. Στην κυριολεξία ασφυκτιά και επικαλούμαι την άποψη του 
κ.Κουλουριώτη.  

Επαναλαμβάνω ότι σε πρώτο χρόνο μπορείτε να έχετε το γραφείο σας, να δηλωθεί η έδρα 
και να χρησιμοποιείτε και το χώρο πολλαπλών χρήσεων, όταν θέλετε να συνεδριάσετε και να 
επικοινωνείτε. Νομίζω ότι σε πρώτη φάση θα μπορούσατε να το αποδεχτείτε, για να μη χαλούμε 
μια δομή του Δήμου, η οποία δε μπορεί να συμπτυχθεί περεταίρω.  

Νεστορόπουλος: Συνάδελφοι, κι ιδιαίτερα εσείς κ.Βοργιαζίδη, δεν έχετε αντιληφθεί ή δε 
σας έχουν ενημερώσει σωστά.  

Μετά από τη συνέλευση των αγροτών στο Μακροχώρι και μόλις ολοκληρώθηκε (ήμουν 
παρών ο ίδιος, ο κ.Κουλουριώτης κι ο Πρόεδρος του Δ.Σ.), τέθηκε θέμα από το Προεδρείο να 
νοικιάσουν κάποιο κατάστημα στη Βέροια και προτάθηκε από εμάς να παραχωρηθεί ένας χώρος 
στο δημοτικό κτίριο της Δ.Κ. Μακροχωρίου, επειδή βολεύει πολύ τους αγρότες κι επειδή το 
Μακροχώρι είναι στο κέντρο του νομού.  

Επιλέξαμε λοιπόν το γραφείο που βρίσκεται δεξιά από την είσοδο του κτιρίου, της Δ/νσης 
Πρόνοιας. Η Πρόνοια μπορεί να μετακομίσει σε γραφείο του 1ου ορόφου. 

Τσιλογιάννης: Αυτό δε γίνεται κ.Νεστορόπουλε γιατί εξυπηρετούνται ΑΜΕΑ. 
Δήμαρχος: Το κτίριο δεν έχει ασανσέρ κ.Νεστορόπουλε. 
Νεστορόπουλος: Μπορεί να μετακομίσει ένα γραφείο που ασκεί καθαρά διοικητική 

εργασία και δεν έχει επαφή με ΑΜΕΑ. Μπορεί να μετακινηθεί εκεί η Δ/ντρια, η κ.Μαρασλή. 
Τσιλογιάννης: Όλα τα τμήματα εξυπηρετούν ΑΜΕΑ, τυφλούς, παραπληγικούς και με 

κινητικά προβλήματα. 
Νεστορόπουλος: Επαναλαμβάνω, μπορεί να μετακινηθεί εκεί η Δ/ντρια, η κ.Μαρασλή. 
Η πρόταση της Δ.Κ. Μακροχωρίου είναι να παραχωρηθεί χώρος στο ισόγειο 

κ.Μαυροκεφαλίδη. 
Ο χώρος που προτείνει ο κ.Βοργιαζίδης, είναι ένας χώρος που τον κατασκευάσαμε εμείς 

προκειμένου να εγκαταστήσουμε το τηλεφωνικό κέντρο, γιατί δεν είχαμε άλλο χώρο. Ο Σύλλογος 
δε θα εξυπηρετηθεί σε αυτό το χώρο. Ο Σύλλογος θέλει να έχει και κάποιον υπάλληλο. Θέλουν να 
έχουν και κάποιο γραφείο να συνεδριάζουν και να έχουν επαφές και απογευματινές ώρες. Πολλοί 
αγρότες μπορεί να θέλουν να πάνε το απόγευμα, το γραφείο να είναι ανοικτό απογευματινές ώρες.  

Ο Δήμος δε λειτουργεί τις απογευματινές ώρες. Στον 1ο όροφο έχουμε εγκαταστήσει 
συναγερμό. Θα δημιουργηθούν προβλήματα. 



Επειδή γνωρίζω πολύ καλά το χώρο, όπως κι ο Πρόεδρος της Δ.Κ., γι ‘αυτό έγινε η 
πρόταση για την παραχώρηση χώρου στο ισόγειο. Μπορεί να μετακινηθεί ένα γραφείο της Δ/νσης 
Πρόνοιας στον 1ο όροφο. Ειδάλλως, δεν εξυπηρετεί σε τίποτα το Σύλλογο. Τι να το κάνει; 

Δήμαρχος: Είναι σαφές ότι τη Δ/νση Πρόνοιας την επισκέπτονται άνθρωποι που είναι 
ακόμη και σε αναπηρικό καροτσάκι ή πολίτες που έχουν 80-90% αναπηρία ή προβλήματα 
κινητικότητας. Δυστυχώς στο κτίριο εκείνο δεν υπάρχουν οι ευκολίες και μακάρι να μπορούσαμε 
να μετακινήσουμε από το χώρο εκείνο τη Δ/νση Πρόνοιας και να μπορούσε να μετακομίσει σε 
ένα χώρο με καλύτερες συνθήκες πρόσβασης για τα ΑΜΕΑ. Προσωρινά όμως πρέπει να είναι σε 
αυτό το χώρο. Ενδεχομένως αργότερα να μετακινηθεί στη Δημοτική Αγορά Βέροιας, αλλά αυτή 
τη στιγμή και για λίγους μήνες τουλάχιστον, θα πρέπει να παραμείνει εκεί. 

Υπάρχει όμως ένας χώρος (αν και δεν το συζητήσαμε μαζί κ.Κουλουριώτη) δίπλα στο 
πρώην γραφείο του Προέδρου, που είναι αρκετά μεγάλος. Αυτός κάλλιστα μπορεί να διατεθεί 
στον Αγροτικό Σύλλογο, είναι μεγάλος και χωρά 2-3 γραφεία. Συμπληρωματικά και με την 
αίθουσα πολλάπλών χρήσεων που θα διαμορφωθεί, νομίζω ότι τα πράγματα θα είναι πιο 
ευπρόσωπα και θα μπορούν όλοι να συγκατοικήσουν. 

Μαυροκεφαλίδης: οι χώροι γενικά είναι μικροί, ακόμη κι αυτοί που βρίσκονται στον 
ισόγειο χώρο. Οι υπάλληλοι που έχουν χρεωθεί από 2-3 κατηγορίες προνοιακών επιδομάτων ο 
καθένας, υποδέχονται ΑΜΕΑ. Δε μπορούμε ένα ΑΜΕΑ να του λέμε να πάει στον 1ο όροφο να 
εξυπηρετηθεί. Μπορεί το γραφείο της Δ/ντριας να είναι στον 1ο όροφο αντί στο φυσικό της χώρο; 

Δεν υπάρχουν όμως και γραφεία μεγάλα, με εξαίρεση το γραφείο της κ.Αγγελή, που είναι 
λίγο μεγαλύτερο, όλα τα άλλα είναι μικρά. 

Τσιλογιάννης: ϊσως περισσεύει σε αυτό το σημείο να πούμε εμείς την άποψή μας, αφού 
είναι παρών ο Πρόεδρος της Δ.Κ. Μακροχωρίου. Επίσης να επισημάνω, ότι αν δεν είναι ο προς 
παραχώρηση χώρος ανεξάρτητος, αφού υπάρχει ανάγκη χρήσης και σε ώρες που δε θα 
λειτουργούν οι υπηρεσίες του Δήμου, επομένως τίθεται και θέμα ασφάλειας για τον Αγροτικό 
Σύλλογο και του χρήστες. Επίσης τίθενται κι άλλα θέματα με τους κοινόχρηστους χώρους και την 
καθαριότητα και γι’ αυτό πρέπει να δούμε το θέμα με μεγάλη προσοχή.  

Στην αρχική σκέψη ή και στην πρόταση που διατύπωσε ο κ.Νεστορόπουλος για την 
παραχώρηση μέρους του ισογείου, δε λήφθηκε υπόψιν ότι δεν υπάρχει ασανσέρ, άρα η Δ/νση 
Πρόνοιας στο σύνολό της ή μέρος αυτή δε μπορεί να μετακινηθεί στον 1ο όροφο, διότι τα ΑΜΕΑ 
χρήζουν εύκολης πρόσβασης, γι’ αυτό και διαμορφώθηκαν ειδικές ράμπες στο ισόγειο. Ίσως ήταν 
βιαστική η πρόταση για την παραχώρηση χώρου στο ισόγειο. Για το χώρο που προτάθηκε εκεί 
που είναι το καφενείο και να εισέρχονται από εκείνη την είσοδο, υπάρχει πρόβλημα, γιατί η Δ/νση 
Πρόνοιας δε μπορεί να μετακινηθεί, εκτός αν ένα από τα δύο μικρά γραφεία παραχωρηθούν στο 
Σύλλογο και δοθεί ο χώρος πολλαπλών χρήσεων για τις ανάγκες τους.  

Κουλουριώτης: η αρχική σκέψη είναι να παραχωρηθεί ένας χώρος στο ισόγειο και να 
μετακινηθεί η Δ/ντρια στον 1ο όροφο. Κατόπιν όμως συζήτησης με την κ.Μαρασλή, είδαμε ότι 
αυτό δε γίνεται εκ του νόμου. 

Γι’ αυτό είπαμε να παραχωρηθεί ένα μικρό γραφείο τον 1ο όροφο, στο οποί 
συστεγάζονταν παλιότερα δυο αντιδήμαρχοι του πρώην Δ.Απ.Παύλου. 

Συναγερμός δεν υπάρχει στο Δημαρχείο. Υπήρχε, όταν υπήρχαν και χρήματα. Τα γραφεία 
κλιεδώνονται, όπως κι η πόρτα του γραφείου που θα παραχωρηθεί στον Αγροτικό Σύλλογο. Μέσα 
στο χώρο υπάρχουν δυο γραφεία, τηλέφωνο και ντουλάπα. Δε νομίζω να υπάρχει πρόβλημα. 

Αγγέλογλου: Από ότι μετά βεβαιότητας διαφαίνεται, από την κατά συρροήν, κατ’ 
εξακολούθησιν και καθ’ έξιν εισήγηση του κ.Βοργιαζίδη, υπάρχει μια ομολογημένη συζήτηση 
εκτός δημοσίου διαλόγου κι εκτός εγγράφων, η οποία κατέληξε σε διαφωνία, σύμφωνα με τα 
λεγόμενα και την ομιλία του κ.Παπακωνσταντίνου. 

Η παραχώρηση, από ότι βεβαιώνει η εισήγησή σας είναι και ηθική και αλληλέγγυα 
(ακούστηκαν Πρόνοια…). Νόμιμη είναι; 

Αγγελίνας: Επειδή στο εισηγητικό δεν είναι γραμμένα κάποια πράγματα που ειπώθηκαν 
στο έγγραφο, από την αρχή πιστεύω πως πρέπει να δοθεί ένας χώρος, κατόπιν συνεννόησης του 
συμβουλίου της Δ.Κ. με το Δ/κό Συμβούλιο του Συλλόγου. Υπάρχει μια διαφωνία για τη θέση του 
χώρου, στο ισόγειο ή τον 1ο όροφο. 

Επειδή γνωρίζω τους χώρους του κτιρίου, νομίζω ότι μπορεί να διαμορφωθεί ένας χώρος 
στην αίθουσα πολλαπλών χρήσεων… 



Δήμαρχος: Ο χώρος αυτός έχει ενταχθεί στο πρόγραμμα LEADER. 
Αγγελίνας: Τέλος πάντων, αυτό δε νομίζω ότι μας ενοχλεί… 
Πρέπει να μας ξεκαθαρίσει που θέλει ο Σύλλογος χώρο. Τον θέλει στο ισόγειο ή στον 1ο 

όροφο; Αν συμφωνεί ο κ.Παπακωνσταντίνου για το χώρο του 1ου ορόφου και καλύπτονται οι 
ανάγκες του Συλλόγου, κακώς συνεχίζουμε να συζητούμε. Αν δεν καλύπτονται όμως οι ανάγκες, 
θα πρέπει να δούμε πως μπορεί να βρεθεί μια λύση ούτως ώστε να εξυπηρετήσουμε το Σύλλογο 
και τις ανάγκες του και να εκδώσει ΑΦΜ κλπ. 

Πρ.Αντιπρόεδρος: Αυτό που έχω καταλάβει κ.Παπακωνσταντίνου, είναι ότι θα γίνει 
παραχώρηση του γραφείου στον 1ο όροφο κι όταν η Δ/νση Πρόνοιας μεταστεγαστεί σε άλλο χώρο 
μέσα στην πόλη της Βέροιας, θα υπάρχει η δυνατότητα να σας παραχωρηθεί μεγαλύτερος χώρος. 
Σε αυτό φαντάζομαι ότι θα καταλήξουμε, αν το δεχτείτε κι εσείς. 

Κάκαρης: Εγώ αντιλαμβάνομαι ότι δεν είναι ένα θέμα τυπικό μόνο για την Εφορία, αλλά 
ουσίας και το οφείλουμε (χωρίς αυτό να ακούγεται σα λαϊκισμός) στους αγρότες.  

Αντιλήφθηκα ότι ο χώρος βολεύει, μπορεί να κλείσει το θέμα και με την πρόταση ότι 
μπορεί μελλοντικά να παραχωρηθεί κάποιος άλλος χώρος στο ισόγειο.  

Λυκοστράτης: Εγώ αυτό που έχω αντιληφθεί είναι ότι υπάρχει κοινό σημείο συνεννόησης. 
Από το εισηγητικό φαίνεται ότι η παραχώρηση είναι για ένα χρόνο. 
Μήπως θα πρέπει ο Σύλλογος να ψάξει για ένα χώρο που τον καλύπτει περισσότερο; 

Μήπως το κτίριο του ΕΘΙΑΓΕ στην είσοδο του Μακροχωρίου είναι καταλληλότερο; 
Πρ.Αντιπρόεδρος: προφανώς ό Σύλλογος έχει στο μυαλό του κάτι, γι’ αυτό και ζητά χώρο 

για ένα χρόνο. 
Νεστορόπουλος: Όπως επισήμανε κι ο κ. Κάκαρης, ο Σύλλογος ζητά χώρο, όχι όμως για 

συγκεκριμένο χρόνο.  
Εγώ κάνω πάλι την πρόταση: Μπαίνοντας δεξιά κ.Κουλουριώτη, υπάρχουν δυο γραφεία. 

Ας κρατήσει το ένα γραφείο η Δ/νση Πρόνοιας και να πάρει το άλλο γραφείο ο Σύλλογος, που 
έχει πρόσβαση απευθείας από έξω, δίπλα από το κυλικείο. Αυτό μπορεί να λύσει και τα 
προβλήματα της Δ/νσης Πρόνοιας, αλλά και του Συλλόγου.  

Κουλουριώτης: είναι πολύ καλά αυτά που λέτε κ.Νεστορόπουλε, αλλά η υπηρεσία έχει 
3.500 φακέλους, οι οποίοι δε χωρούνε σε αυτό το χώρο. 

Αγγέλογλου: Ο κ.Βοργιαζίδης είπε ότι ο Αγροτικός Σύλλογος ζητά για τυπικούς λόγους, 
για να μπορέσει να γίνει ο Σύλλογος. Ισχύει αυτό; Δε μπορώ να καταλάβω… 

Παπακωνσταντίνου: για να ξεκαθαρίσουμε κάτι, εμείς ζητούμε εδώ κι 6 μήνες από το 
Δήμο χώρο για να στεγαστούμε, αν κι από ότι κατάλαβα ο Δήμος δεν είχε χώρο για να μας δώσει. 
Στην τελευταία συνεδρίαση προτάθηκε από τον κ.Νεστορόπουλο και τον κ.Χατζηαθανασίου να 
μας παραχωρηθεί ένας χώρος στο ισόγειο.  

Εμάς μη μας βάζετε απέναντι στα ΑΜΕΑ. Είχαμε ξεκαθαρίσει ότι ο Δήμος δε μας δίνει 
χώρο και ψάχναμε χώρο για ενοικίαση. Προσφέρθηκαν οι κ.κ. Νεστορόπουλος και 
Χατζηαθανασίου και μας είπαν ότι στο δημοτικό κτίριο της Δ.Κ. Μακροχωρίου μπορείτε να 
πάρετε ένα γραφείο, μπαίνοντας από την είσοδο δεξιά. 

Θέλω να ξέρετε κ.Μαυροκεφαλίδη ότι δεν βάλαμε εμείς το θέμα επιτακτικά. 
Πρ.Αντιπρόεδρος: Για να ξεκαθαρίσουμε τα πράγματα. Αν προτείνετε όντως ένα γραφείο 

στον 1ο όροφο, που έχει δική του είσοδο, δεν έχουμε καμία αντίρρηση να στεγαστούμε εκεί. Την 
αίθουσα πολλαπλών χρήσεων θα μπορούμε να τη χρησιμοποιούμε αν αυτή είναι διαθέσιμη κι 
έχουμε μια προγραμματισμένη δραστηριότητα.  

Αυτό που με ξενίζει και δεν το γνώριζα, ήταν η παραχώρηση για ένα χρόνο. 
Πρ.Αντιπρόεδρος: κ.Βοργιαζίδη, ισχύει η παραχώρηση για ένα χρόνο; Γιατί κι εμένα μου 

έκανε εντύπωση η παραχώρηση χώρου για ένα μόνο χρόνο. 
Παπακωνσταντίνου: Αν θέλετε διευκρινείστε στην απόφαση που θα ληφθεί, ότι ο ένας 

χρόνος παραχώρησης ισχύει για το γραφείο του 1ου ορόφου και για μένα συνεπάγεται ότι μετά τον 
πρώτο χρόνο θα μεταφερθούμε σε γραφείο του ισογείου. 

Αγγέλογλου: Δυστυχώς είμαι αναγκασμένος να το καταψηφίσω γιατί βλέπω μια 
συναλλαγή, όχι μόνο από τη μεριά της συμπολίτευσης, αλλά και της αντιπολίτευσης. 

Νεστορόπουλος: Το γραφείο που θα σας παραχωρηθεί δε θα σας εξυπηρετήσει σε καμία 
περίπτωση. Αυτό που σας πρότεινε η Δήμαρχος… 

Αγγέλογλου: Ψηφίζουμε, τι είναι αυτά; 



Νεστορόπουλος: Αυτό που σας πρότεινε η Δήμαρχος, το γραφείο δίπλα στο γραφείο του 
Προέδρου θα σας εξυπηρετήσει πολύ καλά.  

Αγγέλογλου: Να κάνω κι εγώ μια πρόταση μια που έκανε κι ο κ.Νεστορόπουλος. 
Πρ.Αντιπρόεδρος: Δε δέχομαι καμία πρόταση κ.Αγγέλογλου. 
Αγγέλογλου: Μονομερώς δέχεστε προτάσεις από τον κ. Νεστορόπουλο κι από εμένα όχι. 
Πρ.Αντιπρόεδρος: Δεν έχω καταγράψει την πρόταση του κ.Νεστορόπουλου.  
Κοστογλίδου: Διαδικαστικά, Πρ.Αντιπρόεδρε. Η Δήμαρχος έκανε μια πρόταση. 
Αγγέλογλου: Αναβάλλετε το θέμα… 
Δήμαρχος: κ.Κοστογλίδου, δεν τοποθετήθηκε ο Πρόεδρος. Νομίζω ότι η άποψη του 

Προέδρου της Δ.Κ. είναι βαρύνουσας σημασίας, οπότε δε μπορώ να πω εγώ κάτι. 
Κουλουριώτης: Συζητάτε τόση ώρα για θέματα ασφάλειας. Δίπλα στο γραφείο του 

Προέδρου, υπάρχει όλο το αρχείο των έργων από το 2000 και μετά. Αφού μιλάτε για θέματα 
ασφάλειας, πως θα βάλουμε εκεί ξένο κόσμο;  

Πρ.Αντιπρόεδρος: Εγώ βλέπω ότι συμφωνεί ο εκπρόσωπος του Συλλόγου κι εμεις 
ψάχνουμε κι άλλες λύσεις; Συμφωνείτε με την εισήγηση και την πρόταση του αντιδημάρχου 
Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη; 

Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Αγγέλογλου. 
Λευκή ψήφο έδωσαν επτά (7) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Α.Νεστορόπουλος, 

Κ.Κοστογλίδου, Β.Γιαννουλάκης, Κ.Παναγιωτίδης, Δ.Γκέκα, Α.Παπαδόπουλος, Ι.Ασλανίδης. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 9-4-2014 εισηγητικό σημείωμα και την πρόταση του αντιδημάρχου Κωνσταντίνου 
Βοργιαζίδη. 
2.- Την με αρ. πρωτ. 10470/26-2-2014 αίτηση του Αγροτικού Συλλόγου Γεωργών Βέροιας. 
3.- Την υπ’ αριθ. 4/2014 απόφαση του Συμβουλίου της Δ.Κ.Μακροχωρίου. 
4.- Το με αρ. πρωτ. 15662/27-3-2014 έγγραφο του γραφείου Νομικών Συμβούλων. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και των άρθρων 96 
και 185 του Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Α) Εγκρίνει τη δωρεάν παραχώρηση της χρήσης, για ένα (1) έτος, του γραφείου του πρώην 

τηλεφωνικού κέντρου, στον πρώτο όροφο του δημοτικού καταστήματος στη Δ.Κ. Μακροχωρίου, 
στον Αγροτικό Σύλλογο Γεωργών Βέροιας 

Σε περίπτωση που εκλείψουν οι λόγοι της παραχώρησης, η παρούσα απόφαση ανακαλείται. 
Β) Εξουσιοδοτεί τη Δήμαρχο Βέροιας Χαρίκλεια Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη για την 

υπογραφή του σχετικού συμφωνητικού.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  175 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Κυριάκος Παναγιωτίδης 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης  Σ. Ασλάνογλου  
Θ. Θεοδωρίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Α.  Λαζαρίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Β. Σταυροπούλου  Ι. Λιάτσιου  
Ε. Αρχοντάκη  Α. Βοργιαζίδου  
Π. Παυλίδης  Ι. Παπαδόπουλος  
Θ. Αγγελίνας  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Β. Λυκοστράτης     
Α. Δέλλας     
Α.  Νεστορόπουλος     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Γ. Σουμπέκας     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος     
Α. Βασιάδης     
Ι. Ασλανίδης     
Ι. Σοφρόνωφ  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  30-04-2014 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  
  

 
 

 
 
 
 
 


